
1 

 

 

Protokół  XVI sesji 

Rady Miejskiej we Włoszczowie 

z dnia  25 lutego 2020 roku 

 

                Obrady szesnastej sesji Rady Miejskiej we Włoszczowie  rozpoczęły się o godzinie 

900  i trwały do godzinny 940. W obradach sesji uczestniczyło 13 radnych zgodnie z listą 

obecności (nieobecni radni   Mirosław Małecki, Dariusz Gieroń ).  

W sesji uczestniczyli również: 

1. Grzegorz Dziubek – Burmistrz Gminy, 

2. Sławomir Owczarek – Dyrektor Biura ds. Inwestycji, 

3. Henryka Skiba – Sekretarz Gminy, 

4. Dariusz Górski – Skarbnik Gminy, 

5. Monika Kowalska – Naczelnik Wydziału SO, 

6. Michał Ślęzak –  Naczelnik Wydziału MRO, 

7. Włodzimierz Rak – Naczelnik Wydziału FIP, 

8. Maja Kokowska –  Radca Prawny. 

sołtysi, kierownicy jednostek organizacyjnych, Prezesi Spółek WZWiK i PGKiM 

oraz mieszkańcy Włoszczowy.  

Obradom przewodniczył Grzegorz Dudkiewicz.  

Przewodniczący Rady Miejskiej powitał wszystkich zaproszonych gości. 

Do punktu 1  

Przewodniczący Rady - otworzył obrady szesnastej sesji VIII kadencji Rady Miejskiej  

we Włoszczowie. Stwierdził, iż zgodnie z listą obecności w obradach uczestniczy 13 radnych 

i obrady są prawomocne.  

Na sekretarza obrad powołał Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej Krzysztofa Suligę.  

Do punktu 2 

Przewodniczący Rady – zwrócił się do Rady z pytaniem czy są uwagi lub propozycje zmian 

do porządku, obrad zmian nie zgłoszono. 

Przewodniczący rady – poddał pod głosowanie przyjęcie porządku obrad. 

 Głosowanie: 13 głosów „za” porządek został przyjęty. 

 

Porządek obrad przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie  prawomocności obrad, powołanie sekretarza obrad.  

2. Zatwierdzenie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu     XV sesji  VIII kadencji Rady Miejskiej we Włoszczowie. 

4. Informacja Burmistrza z realizacji uchwał z  XV sesji Rady Miejskiej. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie: 

1) przyjęcie planów pracy stałych Komisji i planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej we Włoszczowie na 2020 rok, 

2) rozpatrzenie petycji złożonych przez adwokat Renatę Sutor, 

3) rozpatrzenie skargi na działanie Dyrektora Ośrodka Sportu i Rekreacji we 

Włoszczowie, 

4) zmieniająca  uchwałę w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia 

odpłatności za pobyt w mieszkaniach chronionych i ośrodkach wsparcia, 

5) przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt z terenu Gminy Włoszczowa na 2020 rok, 

6) wyrażenia zgody na dokonanie zamiany nieruchomości stanowiącej własność 

Gminy Włoszczowa na nieruchomość stanowiącą własność Powiatu 

Włoszczowskiego, 

7) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej stanowiącej własność 

Gminy Włoszczowa na rzecz użytkownika wieczystego tej nieruchomości, 

8) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej stanowiącej własność 
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Gminy Włoszczowa na rzecz użytkownika wieczystego tej nieruchomości, 

9) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej stanowiącej własność 

Gminy Włoszczowa na rzecz użytkownika wieczystego tej nieruchomości, 

10) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej stanowiącej własność 

Gminy Włoszczowa na rzecz użytkownika wieczystego tej nieruchomości, 

11) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Włoszczowa  na lata 2020-2029,  

12) zmian w budżecie Gminy Włoszczowa na 2020 rok. 

6.  Sprawy różne. 

7. Zamkniecie obrad. 

 

Do punktu 3                                                                                                                                                                                                                                                

Przyjęcie  protokołu XV sesji  Rady Miejskiej we Włoszczowie. 

Przewodniczący Rady -  zwrócił się do Rady informując, iż protokół  XV sesji  Rady 

Miejskiej VIII kadencji z dnia 16 stycznia 2020r. pozostawał do wglądu w Biurze Rady  

Miejskiej, każdy radny miał możliwość zapoznania się i wniesienia uwag.  Zapytał czy  są  

uwagi co do treści protokołu. W związku z tym, że nie zostały zgłoszone żadne uwagi, 

protokół poddany został pod głosowanie. 

Głosowanie: 13 głosów „za”  -  protokół został przyjęty. 

Do punktu 4 

Informacja Burmistrza Gminy z realizacji uchwał  XV sesji  Rady Miejskiej. 

Przewodniczący Rady – poprosił Burmistrza o przedstawienie informacji z realizacji uchwał. 

Burmistrz - poinformował, iż na XV sesji Rady Miejskiej w dniu 16 stycznia  2020r. podjęto       

3 uchwały, które w dniu 17 stycznia 2020r.przekazano: 

−  Wojewodzie Świętokrzyskiemu w trybie art. 90 ustawy z dnia 8 marca 1990r. 

o samorządzie gminnym – 1 uchwałę, 

− Regionalnej Izbie Obrachunkowej – w trybie art.11 ustawy z dnia 7 października 1992r. 

o regionalnych izbach obrachunkowych – 2 uchwały, 

−  w dniu 16 stycznia 2020r. przekazano do ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym 

Województwa Świętokrzyskiego w trybie art. 15 ust. 1 ustawy z dnia 20 lipca 2000r. 

o ogłoszeniu aktów normatywnych i niektórych aktów prawnych - 3 uchwały. 

 

Burmistrz przedstawił sposób realizacji uchwał podjętych na XV sesji. Poinformował 

również, że w okresie między sesjami wydał 11 zarządzeń dotyczących funkcjonowania 

Urzędu i jednostek organizacyjnych. 

 

5. Podjęcie uchwał w sprawach: 

Przewodniczący Rady – poinformował, iż projekty uchwał wraz z uzasadnieniem otrzymali  

Radni w materiałach. Projekty uchwał były omawiane na posiedzeniu stałych Komisji Rady 

Miejskiej, dzięki temu na sesji będą sprawniej podejmowane uchwały.    

Do punktu 5.1 

przyjęcie planów pracy stałych Komisji i planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 

we Włoszczowie na 2020 rok 

Przewodniczący Rady – zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie projektu uchwały. 

Radny Jerzy Wiśniewski – powiedział, iż odnosi się do postawionego wniosku na posiedzeniu 

Komisji Stałych w dniu wczorajszym w sprawie zmiany planu pracy Komisji Rewizyjnej. 

Uważa, iż kontroluje się Fundusz sołecki, który jest sprawdzany przez kilku urzędników i to 

funkcjonuje dobrze. Komisja Rewizyjna od kilku lat kontroluje Fundusz sołecki i nigdy nie 

było  zastrzeżeń, jest to błędem, że dalej powiela się kontrolę Funduszu sołeckiego kiedy on 

działa dobrze. Natomiast są obszary gdzie powinna być przeprowadzona kontrola to szeroko 

zostało omówione na Komisji i tu powinniśmy się skupić, a nie na tym co jest dobrze. 

Henryka Skiba Sekretarz Gminy – odniosła się do wypowiedzi radnego Jerzego 
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Wiśniewskiego, poinformowała, iż w dniu wczorajszym na posiedzeniu Komisji wyjaśniła, że 

to Rada Miejska decyduje.  Wniosek radnego powinien być przegłosowany. Jednak z uwagi 

na to, że inicjatywa uchwałodawcza wyszła od Przewodniczących Komisji w takim brzmieniu 

uchwała powinna być poddana pod głosowanie. Jeśli nie zostanie podjęta wówczas  wniosek 

radnego Wiśniewskiego  powinien być również poddany pod głosowanie. Jeśli wniosek 

zostanie przegłosowany wówczas głosuje się ponownie nad zmienioną  uchwałą.  

Natomiast w kwestii  merytorycznej dotyczącej tego wniosku - zgodnie z § 48 Statutu Gminy 

Włoszczowa Komisja Rewizyjna działa w oparciu o plan kontroli, który dziś zostanie 

zatwierdzony, ale również w trakcie roku Rada Miejska może zlecić dodatkową kontrolę 

i tutaj nie ma żadnych przeciwwskazań. Ponadto, co do tej kontroli sołectw to zgodnie 

z ustawą  o samorządzie gminnym Komisja Rewizyjna ma obowiązek kontrolować jednostki 

pomocnicze, a taką jednostką jest sołectwo. Można również kontrolować jednostki 

organizacyjne ale należy pamiętać, że mamy audytora, który już na zlecenie Burmistrza 

kontroluje jednostki organizacyjne. Jeżeli nie ma sygnałów, że coś nie tak jest w jednostce  to 

czy jest sens przewidywać w planie kontroli?  To do Rady Miejskiej  należy ta decyzja. 

Radny Jerzy Wiśniewski -  zwrócił się do Sekretarz Gminy słowami, że „wszystko się zgadza 

i z tym się zgadzam co pani powiedziała  są ustawowe przepisy ale jest też życie, nad którym 

musimy nadążyć, a my robimy coś co jest fikcją. Kontrolowanie Funduszu sołeckiego jest 

fikcją. Pani Agnieszka ten fundusz kontroluje braknie 3 grosze faktura do wymiany, fundusz 

jest tak prześwietlony jak nic więc po co to robić tyle lat przecież to funkcjonuje dobrze. 

Zróbmy coś, bo nie chcę wracać do sprawy poruszonej w dniu wczorajszym, omówione 

zostało szeroko, że są obszary gdzie są potężne błędy i mieszkańcy nam wytknęli. Musimy 

znaleźć obszar, gdzie tam trzeba to kontrolować, a nie coś co chodzi dobrze jak 

w szwajcarskim zegarku.” 

Sekretarz Gminy -  poinformowała, że  pracownik urzędu kontroluje dokumenty przed 

zatwierdzeniem do podpisu przez  Burmistrza Gminy. Polega to na zupełnie innej kontroli, 

jest to sprawdzanie dokumentów pod względem merytorycznym, rachunkowo-formalnym czy 

wydatek mieści się w planie finansowym. Natomiast Komisja Rewizyjna  ma nieco inny 

zakres kontroli i tak naprawdę sprawdza w terenie czy zakupione rzeczy są rzeczywiście 

zakupione i są tam na miejscu. Poza tym taki jest cel tej Komisji, żeby sprawdzała  jednostki 

pomocnicze, tak to zapisał ustawodawca w ustawie.  Te kontrole na pewno nie są powielane. 

Podkreśliła, że to  Rada Miejska decyduje w jakim kształcie zatwierdza plan kontroli. 

Radny Czesław Młynarczyk Przewodniczący Komisji Rewizyjnej - poinformował, iż ustalony 

został plan kontroli  obejmujący dwa sołectwa, jeśli Rada Miejska zdecyduje, że należy 

skontrolować inną jednostkę to Komisja jest do dyspozycji.  

Sławomir Owczarek Dyrektor Biura ds. Inwestycji – powiedział, „padły tutaj słowa, że to co 

robimy jest fikcją. Z takim stwierdzeniem nie mogę się z tym zgodzić to jest nie prawda. To, że 

pani Agnieszka kontroluje faktury to, wszyscy o tym wiemy, zwłaszcza tutaj państwo sołtysi, 

którzy z panią współpracują na bieżąco. Jest to fachowiec na odpowiednim miejscu i dzięki 

temu  ten Fundusz sołecki i jest realizowany bardzo dobrze. Natomiast to, co Pan radny tutaj 

powiedział, że kontrolujemy sołectwo jest fikcją to już Pani Sekretarz powiedziała, że to jest 

trochę inna kontrola i na czymś innym polega. Natomiast można to odebrać, że to w takim 

razie skoro Pani Agnieszka wszystkie  faktury sprawdza to w jednostkach organizacyjnych 

nikt nie sprawdza. W jednostkach organizacyjnych  jest Dyrektor jednostki jest Główny 

księgowy i te faktury zanim zostaną opłacone też są sprawdzane nie ma tak, że w jednostce 

panuje bezkrólewie i robi się to co kto chce, a sołectwo jest tak kontrolowane, że  tam nawet 

mysz się nie prześlizgnie, to w jednostkach organizacyjnych działa w ten sposób, a może 

jeszcze bardziej bo każdy księgowy, każdy Dyrektor bierze odpowiedzialność osobistą za 

każdą fakturę, która jest tam zapłacona. Więc to żebyście państwo wiedzieli jak to wygląda, 

bo takie słowa nie powinny do końca paść.”      

Przewodniczący Rady – zapytał radnego Jerzego Wiśniewskiego czy składa wniosek 

w sprawie zmiany planu kontroli czy wypowiedź należy potraktować jako sugestię na 
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przyszłość.  

Jerzy Wiśniewski radny – odpowiedział, że  jest to sugestia.           

 

 

 

Przewodniczący Rady – zapytał czy są jeszcze pytania  do uchwały, więcej pytań nie 

wniesiono.   

Przewodniczący Rady - odczytał treść uchwały z pominięciem podstawy prawnej 

i uzasadnienia, a po jej odczytaniu  przystąpiono do głosowania.  

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie  13 głosami „za”(jednogłośnie)  

podjęła uchwałę  Nr XVI /116/20 w sprawie przyjęcie planów pracy stałych Komisji i planu 

kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej we Włoszczowie na 2020 rok. 

Do punktu 5.2 

 rozpatrzenie petycji złożonych przez adwokat Renatę Sutor 

Przewodniczący Rady – zapytał czy są  pytania  do uchwały, pytań nie wniesiono.   

Przewodniczący Rady - odczytał treść uchwały z pominięciem podstawy prawnej 

i uzasadnienia, a po jej odczytaniu  przystąpiono do głosowania.  

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie  13 głosami „za”(jednogłośnie)  

podjęła uchwałę Nr XVI /117/20 w sprawie rozpatrzenie petycji złożonych przez adwokat 

Renatę Sutor. 

Do punktu 5.3 

rozpatrzenie skargi na działanie Dyrektora Ośrodka Sportu i Rekreacji we Włoszczowie 

Przewodniczący Rady – zapytał czy są  pytania  do uchwały, pytań nie wniesiono.   

Przewodniczący Rady - odczytał treść uchwały z pominięciem podstawy prawnej 

i uzasadnienia, a po jej odczytaniu  przystąpiono do głosowania.  

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie  11 głosami „za”, 2 głosy 

wstrzymujące  podjęła uchwałę  Nr XVI /118/20 w sprawie rozpatrzenie skargi na działanie 

Dyrektora Ośrodka Sportu i Rekreacji we Włoszczowie. 

Do punktu 5.4 

zmieniająca  uchwałę w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za 

pobyt w mieszkaniach chronionych i ośrodkach wsparcia 

Przewodniczący Rady – zapytał czy są  pytania  do uchwały, pytań nie wniesiono.   

Przewodniczący Rady - odczytał treść uchwały z pominięciem podstawy prawnej 

i uzasadnienia, a po jej odczytaniu  przystąpiono do głosowania.  

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie  13 głosami „za”(jednogłośnie) podjęła 

uchwałę Nr XVI /119/20 w sprawie zmieniająca  uchwałę w sprawie ustalenia 

szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w mieszkaniach chronionych 

i ośrodkach wsparcia. 

Do punktu 5.5 

przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt z terenu Gminy Włoszczowa na 2020 rok” 

Przewodniczący Rady – zwrócił się do Rady o wyrażenie zgody na nieodczytywanie treści 

uchwały, gdyż jest to dość obszerny materiał. Rada wyraziła zgodę .  

Przystąpiono do głosowania.  

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie  13 głosami „za”(jednogłośnie) podjęła 

uchwałę Nr XVI/120/20 w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt z terenu Gminy Włoszczowa na 2020 

rok” 

Do punktu 5.6 

wyrażenia zgody na dokonanie zamiany nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Włoszczowa na nieruchomość stanowiącą własność Powiatu Włoszczowskiego 

Przewodniczący Rady – zapytał czy są  pytania  do uchwały, pytań nie wniesiono.   
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Przewodniczący Rady - odczytał treść uchwały z pominięciem podstawy prawnej 

i uzasadnienia, a po jej odczytaniu  przystąpiono do głosowania.  

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie  13 głosami „za”(jednogłośnie) podjęła 

uchwałę Nr XVI /121/20 w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie zamiany nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Włoszczowa na nieruchomość stanowiącą własność Powiatu 

Włoszczowskiego 

Do punktu 5.7 

wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy 

Włoszczowa na rzecz użytkownika wieczystego tej nieruchomości 

Przewodniczący Rady – zapytał czy są  pytania  do uchwały, pytań nie wniesiono.   

Przewodniczący Rady - odczytał treść uchwały z pominięciem podstawy prawnej 

i uzasadnienia, a po jej odczytaniu  przystąpiono do głosowania. (obręb 0013-Kurzelów 

działka nr 805/1 o pow.0,0589 ha)  

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie  13 głosami „za”(jednogłośnie) podjęła 

uchwałę Nr XVI /122/20 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej 

stanowiącej własność Gminy Włoszczowa na rzecz użytkownika wieczystego tej 

nieruchomości. 

Do punktu 5.8 

wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy 

Włoszczowa na rzecz użytkownika wieczystego tej nieruchomości 

Przewodniczący Rady – zapytał czy są  pytania  do uchwały, pytań nie wniesiono.   

Przewodniczący Rady - odczytał treść uchwały z pominięciem podstawy prawnej 

i uzasadnienia, a po jej odczytaniu  przystąpiono do głosowania. (obręb 0013-Kurzelów 

działka nr 805/2  o pow.0,0097 ha)  

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie  13 głosami „za”(jednogłośnie) podjęła 

uchwałę Nr XVI /123/20 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej 

stanowiącej własność Gminy Włoszczowa na rzecz użytkownika wieczystego tej 

nieruchomości. 

Do punktu 5.9 

wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy 

Włoszczowa na rzecz użytkownika wieczystego tej nieruchomości 

Przewodniczący Rady – zapytał czy są  pytania  do uchwały, pytań nie wniesiono.   

Przewodniczący Rady - odczytał treść uchwały z pominięciem podstawy prawnej 

i uzasadnienia, a po jej odczytaniu  przystąpiono do głosowania. (obręb 0013-Kurzelów 

działka nr 806/1  o pow.0,0636 ha)  

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie  13 głosami „za”(jednogłośnie) podjęła 

uchwałę Nr XVI /124/20 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej 

stanowiącej własność Gminy Włoszczowa na rzecz użytkownika wieczystego tej 

nieruchomości. 

Do punktu 5.10 

wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy 

Włoszczowa na rzecz użytkownika wieczystego tej nieruchomości 

Przewodniczący Rady – zapytał czy są  pytania  do uchwały, pytań nie wniesiono.   

Przewodniczący Rady - odczytał treść uchwały z pominięciem podstawy prawnej 

i uzasadnienia, a po jej odczytaniu  przystąpiono do głosowania. (obręb 0013-Kurzelów 

działka nr 806/2  o pow. 0,1598 ha)  

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie  13 głosami „za”(jednogłośnie) podjęła 

uchwałę Nr XVI /125/20 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej 

stanowiącej własność Gminy Włoszczowa na rzecz użytkownika wieczystego tej 

nieruchomości. 

Do punktu 5.11 

zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Włoszczowa na 
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lata 2020-2029 

Przewodniczący Rady – zapytał czy są  pytania  do uchwały.   

Dariusz Górski Skarbnik Gminy – poinformował jeśli chodzi o projekt uchwały to na 

Komisjach było zgłoszone, że zostało uzupełnione wykonanie budżetu za 2019 rok 

w kolumnach zgodnie ze sprawozdaniami za IV kwartał 2019r.   

Przewodniczący Rady - odczytał treść uchwały z pominięciem podstawy prawnej 

i uzasadnienia, a po jej odczytaniu  przystąpiono do głosowania.  

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie  13 głosami „za”(jednogłośnie) podjęła 

uchwałę Nr XVI /126/20 w sprawie zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Włoszczowa na lata 2020-2029. 

Do punktu 5.12 

zmian w budżecie Gminy Włoszczowa na 2020 rok 

Przewodniczący Rady – zapytał czy są  pytania  do uchwały, pytań nie wniesiono.   

Przewodniczący Rady - odczytał treść uchwały z pominięciem podstawy prawnej 

i uzasadnienia, a po jej odczytaniu  przystąpiono do głosowania.  

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie  13 głosami „za”(jednogłośnie) podjęła 

uchwałę Nr XVI /127/20 w sprawie zmian w budżecie Gminy Włoszczowa na 2020 rok. 

Do punktu 6 

Sprawy różne 

Przewodniczący Rady – zapytał ktoś chciałby zabrać głos. 

Radny Piotr Turczyński – poinformował, że często dochodzi do stłuczek na skrzyżowaniu ulic 

Młynarskiej i Sienkiewicza. Poprosił o wykonanie. 

Burmistrz – powiedział, iż ta sprawa była już zgłaszana do Świętokrzyskiego Zarządu Dróg 

Wojewódzkich w Kielcach. Zarząd Województwa Świętokrzyskiego,  Gmina Włoszczowa 

wspólnie z Powiatem Włoszczowskim w poprzedniej kadencji sporządził dokumentację 

techniczną na wybudowanie ronda, które byłoby mniej kolizyjne niż obecne skrzyżowanie 

ulic. Jeśli chodzi o samo oznakowanie jest to zasadne, natomiast wartość wybudowania tego 

ronda w granicach 1,8 miliona złotych - taki był szacunek. Czekamy na odpowiedź.  

We Włoszczowie był członek Zarządu Wojewódzkiego prowadzone były rozmowy wspólnie 

ze  Starostą Włoszczowskim – może ta inwestycja dojdzie do skutku. 

Przewodniczący Rady – zapytał czy jest w przybliżeniu określony jakiś termin. 

Burmistrz – odpowiedział, że wszystko zależy od środków finansowych, jakimi będzie 

dysponował ŚZDW i samorząd województwa bo to są drogi wojewódzkie. 

Radny Piotr Turczyński – zwrócił się do Burmistrza z prośbą, aby do czasu wybudowania 

ronda oznakować to miejsce. 

Burmistrz – poinformował, iż  wniosek ten przekazany zostanie do zarządcy drogi.  

Do punktu 7 

Przewodniczący Rady – stwierdził, iż został wyczerpany porządek obrad i zamknął obrady 

szesnastej sesji Rady Miejskiej we Włoszczowie. 

 

 

 

    Protokołował                                                                  Przewodniczący Rady Miejskiej  

 

/-/ Mirosław Witkowicz                                                           /-/ Grzegorz Dudkiewicz 


